
PROTOKÓŁ NR 28/09

z posiedzenia Komisji ds. Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich
 Rady Gminy Mielnik w dniu 08 grudnia  2009 roku.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski                  –          Wójt Gminy
2. Pan Tomasz Gorochowicz                   –          Zastępca Wójta Gminy 
3. Pani Łarysa Kierkowicz                      –         Skarbnik Gminy
4. Pan Piotr Wysocki                               –          Sekretarz Gminy
5. Pani Alicja Sawczuk                             -          Dyrektor Zespołu Szkół
6. Jolanta Galecka                                    -          Podinspektor Urzędu Gminy

Obradom  przewodniczył  Pan  Marek  Patkowski  –  Przewodniczący  Komisji  ds. 
Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich Rady Gminy Mielnik.

Porządek posiedzenia:
1. Zaopiniowanie projektu budżetu gminy na 2010 rok.
2. Zaopiniowanie  pozostałych projektów uchwał  będących  przedmiotem obrad  XXIX 

sesji Rady Gminy.
3. Analiza stanu bezpieczeństwa w Zespole Szkół w Mielniku.
4. Opracowanie planu pracy Komisji na 2010 rok.
5. Sprawy różne.

Do punktu 1

Projekt budżetu gminy na rok 2010 przedstawiła Pani Łarysa Kierkowicz.

Pani Maria Boguszewska – W informacji o stanie mienia komunalnego znajdują się budynki 
przy ulicy Stary Trakt, co to za budynki?
Na czym polega obsługa świetlic wiejskich?

Pan Wójt  – Budynki o które Pani pyta otrzymaliśmy w spadku po zmarłym mieszkańcu. 
Obsługa  świetlic  wiejskich  to  nic  innego  jak  zatrudnienie  na  umowę  zlecenie  osoby  na 
zasadzie opiekuna świetlic.

Pan Wiesław Kochanowski- złożył wniosek, aby uwzględnić w budżecie gminy środki na 
remont świetlicy wiejskiej  w Mętnej,  a dokładniej  zabezpieczyć  w budżecie  pieniądze na 
budowę łazienki, malowanie i wyposażenie świetlicy.

Wniosek został poparty przez Panią Marię Boguszewską.
Komisja  Rady  jednogłośnie  w  obecności  6  członków  pozytywnie  zaopiniowała  projekt 
uchwały  w sprawie uchwalenia budżetu gminy na 2010r.

(w zał. na str …..... prot.)
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Do punktu 2

Komisja  Rady  jednogłośnie  w  obecności  6  członków  komisji  pozytywnie 
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  wyrażenia  zgody na  odstąpienie  od  obowiązku 
sprzedaży w formie  bezprzetargowej nieruchomości stanowiącej własność Gminy Mielnik

(w zał. na str …..... prot.)

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  miesięcznego  Wójta  Gminy 
Mielnik przedstawił i omówił  Sekretarz Gminy.

Komisja  Rady  3  głosami  za,  przy  3  głosach  wstrzymujących  się  pozytywnie 
zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  wynagrodzenia  miesięcznego  Wójta 
Gminy Mielnik

(w zał. na str …..... prot.)

Projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z 
organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 
24 kwietnia  2003 roku o działalności  pożytku publicznego i  o wolontariacie  przedstawiła 
Pani Jolanta Galecka.

Komisja Rady jednogłośnie w obecności 6 członków pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami 
pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 
2003 roku o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie.

(w zał. na str …..... prot.)

Pani Alicja Sawczuk przedstawiła i omówiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego  Programu  Profilaktyki  i  Rozwiązywania  Problemów  Alkoholowych  i 
Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok.

Pani Maria Boguszewska – Czy w naszej szkole istnieje problem narkotyków?

Pani Alicja Sawczuk  – szkoła ma obowiązek monitorowania tego problemu, wobec czego 
ściśle współpracuje z Gminną Komisją Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Poradnią 
Psychologiczną. W szkole były przeprowadzane wśród uczniów ankiety na ten temat i na ich 
podstawie  oraz  z  obserwacji  nauczycieli  mogę  powiedzieć,  że  nie  wykryliśmy problemu 
narkotyków  w  naszej  szkole.  Owszem  zdarzały  się  przypadki  palenia  papierosów,  ale 
alkoholu i narkotyków nie zdiagnozowano.

Komisja  Rady  jednogłośnie  w  obecności  6  członków  Komisji  pozytywnie 
zaopiniowała  projekt  uchwały  w sprawie  uchwalenia  Gminnego programu Profilaktyki  i 
Rozwiązywania Problemów Alkoholowych i Przeciwdziałania Narkomanii na 2010 rok.

(w zał. na str …..... prot.)
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Do punktu 3

Analizę stanu bezpieczeństwa w Zespole  Szkół  w Mielniku przedstawiła  i  omówiła  Pani 
Alicja Sawczuk.

Pani  Barbara  Terpiłowska  –  Czy  w  obecnym  roku  przewidziane  są  środki  na  prace 
polegające na zagospodarowaniu placu przy szkole?

Pani Alicja Sawczuk – Jest projekt, mamy zabezpieczone środki na ten cel, myślę, że w tym 
roku  uda  nam  się   zrealizować  zadanie  i  zagospodarować  plac  przy  Zespole  Szkół  w 
Mielniku.

Pani Barbara Terpiłowska – Czy odnośnie planu ewakuacji były w szkole przeprowadzane 
ćwiczenia?

Pani Alicja Sawczuk – Były w szkole  przeprowadzane ćwiczenia na wypadek ewakuacji i 
wypadły zadowalająco. W najbliższym czasie planujemy przeprowadzenie kolejnych takich 
ćwiczeń.

Komisja  przyjęła  do  wiadomości  analizę  bezpieczeństwa  w  Zespole  Szkół  w 
Mielniku.

Do punktu 4

Komisja Rady jednogłośnie, przy obecności 6 radnych, opracowała plan pracy na 2010 
rok.

Brzmi on następująco:

I kwartał
1. Opiniowanie programów działania:

–Gminnego Ośrodka Kultury, Sportu i Rekreacji w Mielniku,
–Gminnej Biblioteki Publicznej.

2. Informacja z realizacji uchwały Nr XXV/149/2006 Rady Gminy Mielnik z dnia 22 
czerwca  2006  roku  w  sprawie  Gminnego  Systemu  Profilaktyki  i  Opieki  nad 
Dzieckiem i Rodziną na lata 2006 -2010.

3. Informacja kierownictwa Gminnego Ośrodka Zdrowia o funkcjonowaniu i podjętych 
działaniach w zakresie profilaktyki zdrowotnej – realizowanej przy współpracy Gminy 
(Profilaktyczny program Zdrowotny na lata 2009-2014)

4. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy Mielnik.
5. Sprawy bieżące.

II kwartał
1. Analiza struktury placówek oświatowych na terenie gminy oraz zaopiniowanie 

arkuszy organizacyjnych tych placówek.
2. Przygotowanie gminy do sezonu turystycznego w zakresie czystości i porządku.
3. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy Mielnik.
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4. Sprawy bieżące.

III kwartał
1. Ocena przebiegu organizowanych imprez tj. Dni Mielnika, Muzyczne Dialogi nad 

Bugiem.
2. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy Mielnik.
3. Sprawy bieżące.

IV kwartał
1. Analiza działalności Gminnej Komisji ds. Rozwiązywania Problemów Alkoholowych.
2. Analiza działalności promocyjnej gminy.
3. Analiza działalności GOPS w zakresie pomocy społecznej.
4. Opiniowanie projektów uchwał Rady Gminy Mielnik.
5. Sprawy bieżące.

Do punktu 5

Pan Sekretarz przedstawił wniosek mieszkańców o nadanie nazwy nazwy ulicy „Uroczysko” 
celem zaopiniowania przez właściwą merytorycznie Komisję. Poinformował, że na kolejnej 
sesji zostanie przygotowany projekt uchwały dotyczący tej sprawy.

Komisja  jednogłośnie  w obecności  6  członków pozytywnie  zaopiniowała  wniosek 
mieszkańców o nadanie ulicy nazwy „Uroczysko”

(w zał. na str.........prot.)

Na tym protokół zakończono i podpisano.

             Protokołowała:           

            Jolanta Galecka                                                                  Przewodniczący Komisji

                                                                                                             Marek Patkowski


